

N° 2025/115743.1

AFNOR Certification certifies that the management system implemented by:
AFNOR Certification certifie que le système de management mis en place par :

UNITECH ELECTRONICS CO., LTD.

精聯電子股份有限公司

for the following activities:

pour les activités suivantes :

THE INFORMATION SECURITY MANAGEMENT SYSTEM (ISMS) APPLIES TO THE DEVELOPMENT, OPERATION, AND RELATED INFORMATION SERVICE MANAGEMENT ACTIVITIES OF THE FOLLOWING DEPARTMENTS:

1. DEVELOPMENT AND MAINTENANCE OF 1D AND 2D BARCODE SYSTEMS, RFID SYSTEMS AND CARD ISSUANCE SYSTEMS BY THE SOFTWARE DEVELOPMENT DIVISION.
2. DEVELOPMENT AND OPERATION OF THE MOBOLINK SYSTEM BY THE R&D CENTER / SOFTWARE R&D DIVISION.
3. MANAGEMENT OF RELATED NETWORK INFRASTRUCTURE, SERVER ROOM, AND INFORMATION SUPPORT OPERATIONS BY THE INFORMATION DIVISION.

ACCORDING TO THE APPLICABILITY STATEMENT (2025.5.26 VERSION B0).

本資訊安全管理系統 (ISMS) 適用於以下部門所執行之資訊資產開發、維運及相關資訊服務管理活動:

1. 軟體開發處負責的一維、二維條碼系統、RFID 系統與製卡系統之開發與維護。
2. 研發中心/軟體研發處負責的 MOBOLINK 系統開發與維運。
3. 資訊處負責相關網路基礎設施、機房及資訊支援作業管理。

依據第 B0 版適用性聲明書 (2025/5/26)。

has been assessed and found to meet the requirements of:

a été évalué et jugé conforme aux exigences requises par :

**ISO/IEC 27001:2022 (International) - NF EN ISO/IEC
27001:2023 (Europe)**

and is developed on the following locations:

et est déployé sur les sites suivants :

8F., NO. 118, LANE 235, BAOQIAO RD., XINDIAN DISTRICT, NEW TAIPEI CITY 231, TAIWAN (R.O.C.)

新北市 231 新店區寶橋路 235 巷 118 號 8 樓

4F., NO. 236, SHINHU 2ND RD., NEIHU DISTRICT, TAIPEI CITY 114, TAIWAN (R.O.C.)

臺北市 114 內湖區新湖二路 236 號 4 樓

This certificate is valid from (year/month/day)
Ce certificat est valable à compter du (année/mois/jour)

2025-11-16

Until
jusqu'au

2028-11-15

SignatureFournisseur

Julien NIZRI

Managing Director of AFNOR Certification
Directeur Général d'AFNOR Certification



Scan this QR code to
check the validity of the
certificate.
*Flashez ce QR Code
pour vérifier la validité
du certificat.*